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Extra-curricular Activities (ECA) - Domain 5: Interests課外活動-範疇 5：興趣 

 
Dance Club舞蹈學會                       
Teacher Advisor i/c總顧問老師：POON Mei-ling 潘美齡老師 
 
宗旨 Aim： 
⚫ To cultivate students’ interest in dancing 

培養同學對舞蹈的興趣，建立校內舞蹈文化。 
 

⚫ The Dance Club offers weekly classes in Jazz and Chinese Dance 
舞蹈學會提供爵士舞及街舞和中國舞班。 
 

 
曾經舉辦活動 Activities held in the Past： 
⚫ We have joined different dance competitions and won a lot of awards.  

每年舞蹈學會均會參加校際舞蹈節，並獲得理想成績。 
 

⚫ 舞蹈工作坊 Dance Workshop 
 

⚫ 舞蹈表演 Dance Performance  
 

⚫ Classes are open to all students, regardless of prior dance experience. All are welcome. 
舞蹈學會提供不同舞蹈活動讓全校學生參與，即使學生以前從沒有舞蹈經驗，都歡迎參加! 

 
展望Way Forward： 
⚫ Our club hopes to open up opportunities to dance lovers to show their talent and provide a good 

platform for them to make their exploration in performance arts. We also aspire to create a positive 
environment in the school. 
學會希望培養透過舞蹈藝術教育，培養學生對舞蹈藝術的興趣，並提供機會讓學生體驗群體生
活，發展其舞蹈天份，讓學生的舞蹈潛能得以發揮。 
 

 

 


